
Suomen yhtenäiskouluverkosto ry:n hallituksen kokous 
 
Aika ja paikka: 8.-9.6.2006, Heinola Hotelli Kumpeli 
 
Läsnäolijat:  Kimmo Tanttu (pj.), Outi Hurskainen, Raija Perttunen, Osmo Korhonen, 

Ilkka Kalo, Seppo Siitonen ja Esa Pasma.  
 
 
1 §. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen.  
 
2 §. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3 §. Työjärjestyksen hyväksyminen 

Hyväksyttiin kokoukselle työjärjestys (kokouskutsu, liite 1). 
 
4 §. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja (liite 2). 
 
5 §. Yhdistyksen talous 

Puheenjohtaja totesi yhdistyksen tämänhetkisen taloudellisen tilanteen: tilillä on 
16.436 euroa (1.6.06).  

 
6 §. Jäsenet 

Puheenjohtaja totesi, että uusia jäseniä ei ole verkostoomme hallituksen edellisen ko-
koontumisen jälkeen tullut.  

 
8 §. Koulutus 

8.1 Rovaniemen seminaari 
8.1.1 Seminaarin ohjelma ja seminaariin ilmoittautuneet 
Ilmoittautuneita on yli 300, ja osallistujien lopullinen kokonaismäärä lienee noin 450. 
Näin ollen talouspuolikin pitäisi olla turvattu. 
8.1.2 Syve-juna 
Keskusteltiin Syve-junassa järjestettävästä ohjelmasta ja todettiin, että ohjelmansuorit-
tajia löytynee hallituksen jäsenten kouluilta, mm. Mikkolasta. 
8.2 Helsingin seminaari 2007  
Osmo Korhonen esitteli tämänhetkisen suunnitelman Helsingin vuoden 2007 seminaa-
rin osalta. Keskusteltiin lauantain mahdollisista alustajista ja päätettiin palata asiaan 
seuraavassa kokouksessa. 
8.3 Tulevaisuusseminaari 5.-6.6.06 Helsinki 
Pj. kertoi Tulevaisuusseminaarin onnistuneen hyvin.   
8.4 YPO 2015  
Puheenjohtaja esitteli yhteistyöhankkeen YPO 2015 tilannetta. Tulevaisuusseminaariin 
osallistuneiden ulkomaisten vieraiden kanssa on aloitettu myös Comenius 2.1-
hankkeen valmistelu kumppaneina toimijoita ainakin Tanskasta, Sloveniasta, Pohjois-
Irlannista ja mahdollisesti Saksasta. Tulevaisuusseminaarin vieraiden kotimaat Austra-
lia ja Uusi-Seelanti tulevat todennäköisesti olemaan mukana ”ulkojäseninä”. Lisäksi 
todettiin, että ns. Viuhkakoulutuksen (Yhtenäisen perusopetuksen rakentaminen) toi-
nen vaihe on käynnistetty ja koulut valittu.  
 
 
 



8.5 Seuraavat seminaarit 
Keskusteltiin Joensuun (2008) ja Oulun (2009) jälkeisistä seminaaripaikkakunnista. 
Mahdollisia paikkakuntia vuosille 2010 ja 2011 ovat ainakin Heinola ja mahdollisesti 
joku paikkakunta Länsi-Suomesta. 
 

9 §. Seuraava jäsentiedote 
 Seuraavaan jäsentiedotteeseen päätettiin laittaa tietoa Rovaniemen seminaarista sekä 

hallituksen tämän kokouksen päätöksistä.  
 
10 §. Muut ajankohtaiset aiheet 

10.1 Syven kotisivut kuntoon 
Jatkettiin keskustelua yhdistyksen www-sivujen uudistamistarpeesta. Päätettiin, että 
edellisen kokouksen päätöksen mukaisesti työryhmä valmistelee asiaa. Sivut ovat val-
miit Rovaniemen seminaariin mennessä.  
 

11 §. Hallituksen seuraava kokoontuminen 
Hallituksen seuraava kokous on 4.8.06 klo 10 alkaen Rovaniemellä Rantavitikan kou-
lulla. Kokouksessa keskeisenä asiana ovat Rovaniemen seminaarin ja syyskokouksen 
valmistelut. Mukaan kokoukseen on kutsuttu myös Asta Pietilä ja Erja Vitikka oph:sta 
sekä Satu Eerola. 

 
12 §. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen. 
 
 
 Pöytäkirjan vakuudeksi 
 
 
  Kimmo Tanttu, puheenjohtaja Osmo Korhonen, sihteeri  


